

Η Μονή Σίμωνος Πέτρας είναι Ανατολικό Ορθόδοξο μοναστήρι στη μοναστική πολιτεία του Αγίου Όρους στην Ελλάδα. Η Σιμωνόπετρα κατατάσσεται στη δέκατη-τρίτη θέση στην ιεραρχία των μονών του Αγίου Όρους. Η μονή ιδρύθηκε κατά τον 13ο αιώνα από τον Σίμωνα τον Αθωνίτη, ο οποίος αργότερα αγιοποιήθηκε από την Ανατολική Ορθόδοξη Εκκλησία ως Όσιος Σίμων ο Μυροβλήτης. Σύμφωνα με την παράδοση, ο Σίμων, ο οποίος ζούσε σε ένα σπήλαιο κοντά στη μονή, είδε ένα όνειρο στο οποίο η Θεοτόκος του ανέθετε να κτίσει ένα μοναστήρι στην κορυφή του βράχου, δίνοντάς του την υπόσχεση πως θα προστάτευε και θα μεριμνούσε για τον ίδιο και για τη μονή. Το 1581, η Σιμωνόπετρα καταστράφηκε από πυρκαγιά, στην οποία έχασαν τη ζωή τους πολλοί από τους μοναχούς. Ο Ευγένιος, ο ηγούμενος της μονής, ταξίδεψε στις Παραδουνάβιες Ηγεμονίες ελπίζοντας να συγκεντρώσει χρήματα για την ανοικοδόμηση της μονής. Ο σημαντικότερος δωρητής ήταν ο Μιχαήλ ο Γενναίος, Ηγεμόνας της Βλαχίας, ο οποίος δώρισε στη μονή σημαντική ακίνητη περιουσία και χρήματα. Η μονή κάηκε και το 1626, και η τελευταία μεγάλη πυρκαγιά ήταν το 1891, μετά από την οποία η μονή ανοικοδομήθηκε στη σημερινή της μορφή.

---

Simonopetra Monastery is an Eastern Orthodox monastery in the monastic state of Mount Athos in Greece. Simonopetra ranks thirteenth in the hierarchy of the Athonite monasteries. The monastery was founded during the 13th century by Simon the Athonite, who was later sanctified by the Eastern Orthodox Church as Osios Simon the Myrrohovletes. Tradition holds that Simon, while dwelling in a nearby cave, saw a dream in which the Theotokos instructed him to build a monastery on top of the rock, promising him that she would protect and provide for him and the monastery. In 1581, Simonopetra was destroyed by a fire, in which a large portion of the monks died. Evgenios, the monastery's abbot traveled to the Danubian Principalities hoping to raise funds to rebuild the monastery. The most important donor was Michael the Brave, Prince of Wallachia, who donated large portions of land as well as money to the monastery. The monastery was also burnt in 1626, and the last great fire happened in 1891, after which the monastery was rebuilt to its current form.

---

Симонопетровский монастырь – это монастырь восточно-христианской, православной церкви, расположенный в монастырском государстве на горе Афон в Греции. Симонопетровский монастырь является тринадцатым в иерархии афонских монастырей. Обитель была основана в 13-м в. Симоном Афонитом, который позже был причислен к лику святых Православной церкви как преподобный Симон Мировлит (мироточивый). Согласно преданию, Симон, который жил в расположенной поблизости пещере, увидел сон, в котором Богородица посоветовала ему построить монастырь на вершине скалы, пообещав, что она будет защищать и заботиться о нем самом и о монастыре. В 1581 году Симонопетровский монастырь был разрушен в результате пожара, во время которого значительное число монахов погибло. Евгений, настоятель монастыря, посетил дунайские княжества, надеясь собрать средства, чтобы восстановить обитель. Самым значительным дарителем был Михай Храбый, князь Валахии, который пожертвовал монастырю значительные участки земли, а также денежные средства. Монастырь был также сожжен в 1626 году, а последний большой пожар произошел в 1891 году, после чего он был восстановлен и приобрел свой современный вид.